
Wloclawek, 18 lutego 20L9r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawek

Bardzo proszQ o przebudowq chodnik6w na ulicy Promiennej. Bitumiczna
nawierzchnia chodnik6w przez lata ulegfa zniszczeniu, nie ma gfadkiej
powierzchni, a wystaiqce liczne kamienie utrudniaiE poruszanie sig po tych
chodnikach.

Mam nadzieiq, 2e ta inwestycja mogtaby byi zrearizowana przy okazji
budowy przejScia podziemnego pod torami.
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El2bieta Rutkdwska

Radna Rady Miasta


